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Protokoll styrelsemöte nr 2, 2023 
 
Datum: Söndagen den 16 juni, 2023 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Jenny Berntstedt, Kenneth Becker, Oskar Levin, Linus Grann. Samtliga via 

Teams 

                       

Frånvarande: Inga-Lill Carlberg 

 

Dagordning 
 
1. Mötet öppnas  

Mötet öppnades av ordförande Jenny Berntstedt som också valdes till ordförande för 

mötet samt till protokollförare då Inga-Lill Carlberg var frånvarande. Kenneth Becker 

ersätter Inga-Lill som ledamot för mötet. Till justeringsperson valdes Linus Grann. 

 

2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes.  

 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Protokollet från styrelsens konstituerande möte den 14 maj 2023 gicks igenom, 

godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Oskar berättade att det idag finns 147 329 kronor i kassan. Han informerade om att vi 

ser ut att kunna hålla den i förra mötet utsatta tiden, 30 juni för utskick av 

medlemsavier. Som beslutat på årsmötet så kommer avgiften från i år höjas med 100 

kronor till 1000kr per fastighet och år. Även moms kommer att redovisas på avierna då 

vi sannolikt kommer behöva momsregistrera föreningen. 

 

5. Genomgång av styrelsens aktivitetslista 

Styrelsen gick igenom aktuell aktivitetslista. Följande ärenden är fortfarande är öppna: 

 

• Badängen sand: Sanden behöver fortfarande jämnas ut efter att entreprenören 

missade att leverera den i tid inför vårens städdag. Jenny har åtagit sig att 

ordna med det. 

• Utökad belysning på Malmen: Kenneth testar de nya solcellslamporna inför att 

de ska sättas upp på de befintliga stolparna i backen upp mot Malmen. Det finns 

fortfarande några frågetecken kring deras funktion innan de kan monteras.  
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6. Övriga frågor 

• Gräsklippning: Dalarö Träd och Trädgård. Jenny kontaktar entreprenören 

angående klippning av ängen inför midsommar och de senare tillfällena i 

sommar. Vi har som önskemål att behålla så många vilda blommor som möjligt 

längs med diket. Endast själva ängen behöver klippas ibland. 

7. Nästa möte 

Nästa möte hålles den 27 augusti 2023. Inbjudan skickas separat. 

 

8. Mötet avslutas 

Mötet avslutades  

 

 

Vid protokollet    Justerat 

 

 

------------------------------    ----------------------------- 

Jenny Berntstedt    Linus Grann  


